

8 Days Nights
天 6 晚

运通假期
CETT Holiday

北海道

日本北海道冬季冰雪の旅



- * 漫步小樽运河畔 + 北一哨子馆+音乐盒博物馆，感受小樽浪漫魅力！
- * 游览风景如画的洞爷湖，昭和新山，湖光山色，犹如仙境。
- * 札幌雪上摩托体验—感受冰雪运动极速境界。
- * 探访昭和熊牧场，与可爱棕熊亲密互动。
- * 白色戀人歐風庭园+狸小路+三井 Outlet 尽情欢乐购物。
- * 北海道三大螃蟹（帝王蟹，松叶蟹，毛蟹）无限量品尝！
- * 自由夜访拉面横町，感受札幌繁华魅力。
- * 观赏世界三大夜景之一的函馆百万夜景，无敌美景尽收眼底 (缆车)

Special Flavor

风味



CRAB CUISINE 三大螃蟹任吃, OTARU HOKKE FISH MEAL 小樽福给鱼套餐,
YOSHIDAYA KAMAMESHI 吉田屋釜饭, HOKKAIDO TRADITIONAL RAMEN 北海道拉面套餐,
JAPANESE BARBECUE 日式烤肉定食.



8 Days 天 6 Nights 晚

TOUR CODE: NH 7HOK

运通假期
CETT Holiday



ANA
A STAR ALLIANCE MEMBER

第一天 吉隆坡 ~ 东京 (-) 酒店: 羽田秀雅东急饭店/羽田皇家花园酒店/同级

- 集合于吉隆坡国际机场, 然后乘搭客机飞往新千岁机场。

第二天 东京 ~ 千岁 (-/-/晚) 酒店: 洞爷湖太阳宫酒店/洞爷湖畔亭/同级

- 浅草观音寺 - 浅草寺的象征是风雷神门,上面挂着写有“雷门”两个大字的大红灯笼,这里每天都有前来参拜的观光客,终年熙熙攘攘

第三天 洞爷 ~ 函馆 (早/午/晚餐) 酒店: 函馆 GREENPIA 大沼饭店/函馆汤之川祥苑观光饭店/同级

- 洞爷湖展望台 - 洞爷湖一望无际的湖光山色,是北海三大名景之一虽位于寒带,却是个不冻湖,一年四季都可看到它那清澈的湖水。洞爷湖一年四季的景色不同,在冬天的时候湖边都被白雪覆盖。
- 昭和熊牧场 - 牧场里饲养着 100 头左右的大小棕熊。新鲜的红苹果和饼干是它们的食物,游客可以和棕熊们来个亲密接触。这些可爱的熊已经非常适应人类了,还会撒娇卖萌,带给您回味无穷的开心体验。
- 昭和新山 - 洞爷湖南岸的昭和新山,是 1943 年几次地震后由平底隆起的活火山,现海拔达 400 多米,远眺山口,终日白烟滚滚,是日本最年轻的山脉之一
- 昆布馆 - 昆布在日本非常的出名,16 公尺直径 360 度圆顶天幕有位体声环绕,电影播放渔民们采集昆布的过程,让人们可以对昆布制作有很详细的了解。馆内还提供试吃活动,同时也有罕见的昆布冰淇淋。
- 元町 - 位于函馆山的山麓,从这里坡道的任何地方都可眺望港口。在元町周边散佈着元町
- 函馆山夜景 含缆车 - 函馆山四季迥异,各领风骚 函馆山夜景是世界著名的三大夜景之一。到了函馆山绝对不能错过!

第四天 登别 ~ 定山溪 (早/午/晚餐) 酒店: 定山溪 VIEW HOTEL/定山溪 GRAND HOTEL/同级

- 大小沼国定公园 - 大沼国定公园就是“准国家公园”也有“北国清境潭”之美名范围包括大沼湖,驹岳火山,大沼周长 26 公里,湖上数千小岛,小岛间有小桥可以步行。
- 登别伊达时代村 - 登别伊达时代村是一座再现江户时代风貌的主题公园,在这里可以穿越数百年前,徜徉在访古建筑的街道,与当时的忍者,华魁一同看花花世界。无处不在江户风情走进时,会看到许多充满江户情趣的平民住区豪华华丽的武士住宅等木制建筑,都是经过时代考证仿造的。
- 地狱谷 - 大约 1 万年前,日和山火山爆发形成火口痕迹。也四处可见由赤红色的岩石及黄灰色的岩丘,裂缝喷出的温泉蒸发,以及火山煤气,硫磺的浓烈气味。
- 道央 - 道央的札幌位于北海道以及小樽和室兰的港口城市。哪一区具有美丽的公园,野餐区,滑雪和雪板山以及超大温泉区。

第五天 小樽 ~ 札幌 (早/午/晚餐) 酒店: 札幌 ANA 假日酒店/同级

- 小樽运河 - 北海道唯一的最古老的运河,曾作为港口的运输水道,经过精心的规划,小樽由原来的小渔村,变身成为今天浪漫的旅游观光圣地,运河也是小樽最具代表性的景点之一。
- 老街散步音乐盒博物馆 - 是到访小樽必游的景点之一,光是展览馆内的音乐盒就超过三千件,还包括了极具收藏价值的洋娃娃音乐盒以及自动演奏的音乐盒等,造型精美,趣致可爱。
- 北一哨子馆 - 最具规模也最有历史的玻璃工坊。它创立于 1901 年,制作工艺精巧绝伦。各式晶莹剔透的玻璃工艺品为小樽更添梦幻缤纷的色彩。
- 白色恋人欧风庭园 - 洋溢着英伦气息的欧式古典城堡,地上铺着红色砖块,有喷水池,有街路灯等同时也是一个梦幻的游乐园。
- 北海道神宫 - 是北海道最具代表性的神宫。

第六天 札幌 (早/午/晚餐) 酒店: 札幌 ANA 假日酒店/札幌新大谷/同级

- 大仓山滑雪竞技场 - 1972 年札幌冬季奥运滑雪的竞赛场地,拥有很高的知名度。搭乘吊椅登上山顶后,可在标高 300 公尺的景观休闲厅饱览札幌市街、石狩平原、以及石狩湾的风景。另外最吸引人的地方就是,滑雪的起点就在眼前。您可以在大角度倾斜的助滑坡正上方向下望去,亲身体验滑雪的乐趣。
- 札幌二条市场 - 备受欢迎的札幌二条市场能够品尝到采用从北海道各地早晨刚到的新鲜鱼类烹制的海鲜盖饭和寿司。
- 免税店 - Duty free shop 以名牌化妆品为首,备有国内外的酒类,香烟,各式食品以及造型人物商店等等
- 拉面横町 - 北海道著名的拉面都汇聚于这里的各式拉面小店铺,您可以品尝到地道的札幌拉面。
- 狸小路 - 札幌市中心最大商店街,共分七个玻璃天棚的街区。这条街的历史可追溯到明治时期,不但带给你逛街乐趣,也是选购土产和各式手信的好地方。

第七天 札幌 ~ 千岁 (早/午/晚)

- 札幌市区观光 - 札幌位于北海道西部,市区布局呈棋盘状,整齐美观,是北海道最大的城市。大通公园在市中心,东西走向,这里有许多城市雕塑,喷水池,丁香树和槐树,还有许多花坛。该公园是札幌市的象征。著名的地标建筑-旧道厅和电视塔也坐落在附近。
- 三井 OUTLET - 规模高达约 133 店于 2009 年,它成为日本西部最大的购物中心。关于其尺寸许多受欢迎的商店和季节性知名品牌在国内和国外,女装,男装,当然,处理品牌也摆放着各种各样的产品,可孩子们,户外,运动,室内,杂货,以满足需要广泛的客户
- 送往机场办理登记手续,乘坐航班带着愉快的心情返回吉隆坡。满载开心的回忆返回温暖的家!

第八天 羽田机场 ~ 吉隆坡

Updated on :09/08/2016

8 Days 6 Nights 8天6晚



TOUR CODE : NH 7HOK



ANA

A STAR ALLIANCE MEMBER

Day 01 Kuala Lumpur ~  Tokyo (-) HOTEL : Haneda Excel Tokyu Or SML

- Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Tokyo . Arrive Haneda International airport. Upon arrival, meet and greet by local guide, check in hotel.

Day 02 Tokyo ~ Chitose (- / - / D) HOTEL : Toya Sun Palace Spa / SML

- Sensō-ji** - is an ancient Buddhist temple located in Asakusa, Taitō, Tokyo, Japan. It is Tokyo's oldest temple, and one of its most significant.

Day 03 Tokyo ~ Yokohama (B / L / D) HOTEL : GREENPIA Hakodate / SML

- Lake Toya Observation Deck** - Toyoko has a endless late and mountain view. Is one of three famous attractions in Hokkaido located in boreal. You can see the clear lake all year round even is in winter.
- Showa Bear Ranch** - The ranch rear about 100 bears. You can buy bear treats and feed the bears through slots in the cage. The bears are very intelligent and beat on the glass to get your attention and treats.
- Showa Shinzan** - is a volcanic lava dome formed in 1943 after a few volcano eruption in the Shikotsu-Toya National Park and the height of this volcano is 400 meters above sea level.
- Konbu Museum** - Konbu, which is well - known in Japan. 16 meter diameter dome of the sky 360 degree stereo surround, movie player is broadcasting the fisherman processing these konbu , so that people understand more details about konbu. They are also offer variety activities to try to eat. They also sell uncommon famous konbu ice- cream.
- Motomachi** - Walk around Old Port Store Street which is also known as Red Brick Warehouse. Later , visit to the Motomachi Raman Catholic Church and the white Russian Orthodox Church.
- Hakodateyama Yakes (Cable Car)** - Mount Hakodate change in every season, leading the trend. It is one of the world - famous night view. Travel to Hokkaido visit hokadateyama is a must !

Day 04 Noboribetsu ~ Jozankei (B / L / D) HOTEL: Jozankei View Hotel / SML

- Onuma National Park** - Onuma National Park including the Onumal Lake O Shima Fuji, Onuma Long 26km, there are also & several isle on the lake of course, they build a bridge in the middle of the isle.
- Noboribetsu Date Jidai Mura**- Noboribetsu Ida Village is a reproduction of edo era theme park, where you can feel experience the pass hundred of years ago, wandering around in the streets of cuba building, edo style is everywhere when you enter civilian settlements luxury samurai residential wooden building, it is supported by research counterfeit
- Hell Valley** - 1 million years ago, two mountain erupted formed the outbreak, everywhere with red rocks and yellow wish and gray rock mouno. The crack jetted spa, steam and strong odor of volcanic gas sulfur filled the air. This is Hell Valley.
- Central Hokkaido** - the Central Hokkaido Sapporo is located here as well as the port cities of otaru & muroran. The area has beautiful parks, wildfire areas, ski & snow board mountains & large hot spring areas.

Day 05 Otaru ~ Sapporo (B / L / D) HOTEL : Holiday Inn ANA Sapporo Susukino/ SML

- Otaru Canal** - was a central part of the city's busy port in the first half of the 20th century. The cargoes from large vessels were unloaded by smaller ships, which then transported the goods to warehouses along the canal.
- Music Box Musuem** - Otaru is well known for beautiful and intricate music boxes. A museum that contains exhibits about the development of music boxes, a collection of several notable music boxes, as well as an extensive store that carries many different types.
- Kitaichi Glass Otaru** - It has a workshop where the manufacturing process can be observed and visitors can experience glass creation.
- Shiroi - Koibito Park** - Shiroi - Koibito Park is a Fantastic, space based on the ideals of deliciousness , fun and stories of sweets from a buggone era . There sot a lot of beautiful and romantic lights and the clock will sroy out bobbies.
- Hokkaido Shrine** - is the most notable Hokkaido Shrine.

Day 06 Sapporo (B/L/D) Hotel : Holiday Inn ANA Sapporo Susukino/SML

- Okurayama Ski Jump Stadium** - Okurayama ski jump stadium was the place that held the winter season of Olympics ski jumping competition at year 1972. Taking a ride of ski lift to the summit to enjoy the scenic spot.
- Nijo Market** - Nijo Market are very famous in Japan. Nijo Market are selling super fresh seafood. You can taste they use those fresh seafood to cook seafood rice bowl and sushi.
- Duty free shop** - Duty free shop top branded, such as alcohol , cigeratte , fashion etc
- Ramen Yokocho** - Ramen is a noodle for Japanese people, and "Sapporo ramen" is one of the three major ramens in Japan.
- Tanuki Koji** - It consists of a long cover street that runs all the way from West 1 at the Soseigawa River Park to West 7, which is closed to vehicle traffic.

Day 07 Sapporo ~ Chitose (B/L / D)

- Sapporo City Tour** - is the fourth-largest city in Japan , and the largest city on the northern Japanese island of Hokkaido. Located in Ishikari Subprefecture, it is the capital of Hokkaido Prefecture, and an ordinance-designated city of Japan.
- MITSUUI OUTLET** - the outlet park features approximately 130 stores from famous foreign and domestic brands offering women's, men's and kid's fashion, sporting and outdoor goods, fashion items, lifestyle items and more.
- transfer to airport for your flight back to Kuala Lumpur

Day 08 Haneda Airport ~ Kuala Lumpur